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Byrådsmødet den 27. november 2024 

Rasmus Visby stillede følgende spørgsmål: 

Spørgsmål 1: Hvad er begrundelsen for, at Hillerød kommune vælger at tilsidesætte 
loven ved ikke af overholder fristerne eller underrette om en forsinkelse?  

 
Spørgsmål 2: Hvad er begrundelsen for, at direktionen vælger at ignorere Ankestyrelsens 
anmodninger? 

 

Svar fra forvaltningen 

Der kan gives et kortfattet svar på begge spørgsmål, idet årsagerne er de samme. 

Det har med baggrund i en ekstremt presset opgavemæssig situation, koblet med 
alvorlig sygdom i den afdeling, der skulle svare på spørgsmålene, ikke været muligt at 
svare på de stillede spørgsmål fra Rasmus Visby, da det har været nødvendigt at allokere 
de tilstedeværende ressourcer til løsning af øvrige opgaver af kritisk karakter.  
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